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Θεσσαλονίκη, 23/09/2020 

 

Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 

Προς:  κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

ΘΕΜΑ:  «Ασφαλτόστρωση του επαρχιακού δρόμου Ροδιάς - Γόννοι» 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 

 

Σύμφωνα με τοπικά δημοσιεύματα ηλεκτρονικού και γραπτού τύπου και με ανακοινώσεις 

της Περιφέρειας Θεσσαλίας, ο δρόμος «Αμπελώνας- Ροδιά – Γόννοι» είναι έτοιμος και 

μπορεί ο πολίτης να τον χρησιμοποιήσει, κερδίζοντας χρόνο και καύσιμα για να μεταβεί 

από τη βορειοδυτική Θεσσαλία στην βορειοανατολική. Εάν, όμως, επιχειρήσει κάποιος να 

χρησιμοποιήσει τον δρόμο, η πραγματικότητα θα τον απογοητεύσει και θα αναρωτηθεί, τι έγιναν 

τα ποσά που δαπανήθηκαν από τα ταμεία των τότε Δήμων Γόννων και Αμπελώνα, αλλά και από 

την Περιφέρεια Θεσσαλίας για τη μελέτη του εν λόγω δρόμου, η οποία, ως φαίνεται, δεν 

υλοποιήθηκε. Όμως, επειδή οι δικαιολογίες περίσσευαν πάντοτε από τους καθ’ ύλην αρμόδιους, 

είναι απαραίτητο, έστω και τώρα, να δοθεί μια σαφής απάντηση από τους υπεύθυνους σχετικά με 

τους λόγους για τους οποίους δεν μπορεί να υλοποιηθεί το έργο της επισκευής του άνω δρόμου, 

μετά από τόσες εξαγγελίες, δαπάνες και υποσχέσεις χρόνων. 

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες παρεμβάσεις, ώστε να αποπερατωθεί το έργο της 

επισκευής του άνω δρόμου και να δοθεί, επιτέλους, ολοκληρωμένος ο άνω δρόμος για χρήση 

στους πολίτες; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 

 

Κυριάκος Βελόπουλος 

 

Κωνσταντίνος Χήτας 
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